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Kocsis Márk János 

Elnökjelölt bemutatkozása 

Kiskunfélegyházán születtem 1996-ban. 

Nagyrészt Cegléden éltem fiatal koromban, itt 

jártam általános iskolába, majd a Kecskeméti 

Piarista Gimnáziumban folytattam a 

középiskolai tanulmányaim. Középiskola után 

ez ELTE-n kezdtem meg a tanulmányaim, 

ahol sikeresen elvégeztem a Programtervező 

informatikus alapszakot, jelenleg mester 

szakon folytatom a tanulmányaim. A legelső 

évemet Budapesten a mára megszűnt Kerekes 

Úti Kollégiumban töltöttem. Laktam továbbá 

a Hotel Griff Junior kollégiumban – ami a 

Nagytétényi Úti Kollégium helyett volt megnyitva –, majd a felújítás befejeztével, 2018-ban 

beköltöztem a NUK-ba (ami azóta az Erdős Pál Kollégium nevet viseli).  

Érdekképviselő pályafutásom a 2019-ben kezdtem ebben a kollégiumban Takács Eszter elnöksége 

alatt. A 2020-as kiköltözés egy nagy törés volt mindenki számára, hiszen egy nem várt és nem ismert 

helyzetbe kerültünk. A visszaköltözés után 2021-ben minden érdekképviselő azon dolgozott, hogy 

visszahozzuk és ne veszítsük el a kollégiumban kialakult életvitelt. Az én célom is ez volt, ezért 

ebben az évben alelnökként indultam a Diákbizottsági választásokon, Sallay Kíra mellett. Ebben a 

tanévben volt lehetőségem jobban belelátni a Diákbizottság és a Kollégiumi Hallgatói 

Önkormányzat munkájába.  

A következő évben specifikusabb feladatot vállaltam a Diákbizottságon belül: én feleltem a 

gazdasági ügyekért és a sport ügyekért is. Ezen felül Gál-Esztegár Zádor kollégiumvezető úr 

megbízott a kollégiumi konditerem menedzselésével is. A harmadik Diákbizottsági mandátumom 

alatt több hallgatói ügyet is felvállaltam. Én feleltem a szobabeosztásért, a felvételi ügyekért, a 

rendezvényekért, valamint a külső partnerekkel és segítőkkel, a vezetőséggel is jó kapcsolatot 
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alakítottam ki. Ez rádöbbentett arra, hogy szeretnék elindulni a következő évi diákbizottsági 

választásokon, mint elnök.  

Becse Donát lemondása után ügyvivő elnöknek jelöltek ki, amit szívesen vállaltam. Az 

érdekképviselet szempontjából sajnos sokan lediplomáztak az előző tanévben, így a diákbizottság 

létszáma igencsak lecsökkent. Ennek ellenére minden erőmmel azon dolgoztam, hogy a 

választásokig is a lehető leghatékonyabban képviseljem csapatommal az érdekeiteket. A választások 

sikeresek voltak, és 2023 novemberétől már elnöki pozícióban láthattam el az érdekképviseleti 

feladataim. Tanulságos év volt számomra, mely hozott a nehezebb időszakok mellett sikereket is. 

Ha ki kéne emelnem három dolgot, amire tényleg jó szívvel tekintek vissza, akkor az egyik a közös 

kollégiumi napok a Nándorfejérvári Úti Kollégiummal, a kollégiumvezetés segítségével sikerült a 

harmadik emeleteken mind a két lakó épületben a három fős szobákat két fős szobákká alakítani, 

illetve a tervezett nagyobb összegű fejlesztési és kompenzációs keret emelésén sikerült érezhetően 

csökkenteni.  

Remélem, hogy munkám nemcsak számomra, hanem az EPK lakói számára is eredményes, és a 

következő tanévre is bizalmat szavaznak nekem, hogy folytathassam munkám és minél jobban 

képviselhessem érdekeiket.  

Alelnökömnek Bondár Emesét kértem fel. 
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Bondár Emese  

Alelnökjelölt bemutatkozása 

 

Bondár Emese vagyok, 22 éves és az Eötvös Lóránd 

Tudományegyetem Gazdaságtudományi Karának 

harmadéves, pénzügy-számvitel alapszakos hallgatója. 

Immáron harmadik éve lakok az Erdős Pál 

Kollégiumban, de az első évemben csak külső szemmel 

figyeltem a diákbizottság munkáját és úgy gondoltam, 

hogy szeretnék csatlakozni a csapathoz és én is részt 

szeretnék vállalni a kollégiumi élet működésében, mert 

nagyon vonz a hallgatói érdekképviselet. 

A sors úgy hozta, hogy 2023-ban én lettem az alelnök és 

a rendezvényekért felelős referens, így nagy betekintésem nyílt a DB működésébe és láttam, hogy 

együtt milyen jó dolgokat vagyunk képesek létrehozni, mint például: közösségi élet, kollégiumi 

napok, társas estek, bulik és hasonlók, de láttam azt is, hogy mennyi problémát kell orvosolni a 

mindennapokban és milyen döntéseket kell hozni egyik pillanatról a másikra. Az alelnökséget idén 

is tovább szeretném vinni az EPK-ban, mivel nekem továbbra is fontos az, hogy segítsem az itteni 

munkát. Az idei év elején az alelnökség mellett az utánpótlásképzésért is én felelek a kollégiumban, 

ami nagyon közel áll hozzám és reményeim szerint hasznos információkkal tudok majd szolgálni 

azoknak, akiket szintén érdekel az érdekképviselet és tervezik, hogy jövőre ők is részt szeretnének 

ebben venni. 
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Munkaterv 

Megválasztásunk esetén az alább olvasható terveket és célokat kívánjuk megvalósítani. 

 

A kommunikációs csatornák folyamatos frissítése és bővítése 

A kommunikációs csatornákat mindenképpen szükséges folyamatosan frissíteni, hiszen így fognak 

a fontos információk, események a leghatékonyabban és a lehető legtöbb lakóhoz eljutni. A 

hivatalos kommunikációs csatornák mellett ezért több nem hivatalos felületen is rendszeresen 

tartjuk a kapcsolatot a hallgatókkal. A tanév során az eddig megszokott felületek mellett közösségi 

portálokon is fejlesztjük a kollégium profilját, az ilyen oldalak ugyanis tökéletesen alkalmasak 

könnyen és gyorsan fogyasztható információk átadására. Az online kommunikációs felületek 

mellett az offline kommunikációt is szeretnénk fejleszteni tájékoztató plakátok, házirendkivonatok 

kihelyezésével. 

 

A Fejlesztési és kompenzációs keret felhasználása  

Kiemelt fontosságúnak tartjuk, hogy ennek az összegnek a felhasználására a hallgatók érdekeivel 

egybehangzó javaslatokat tegyünk. Az előző időszakban már tervezett kollégiumi edzőterem 

fejlesztését a továbbiakban szeretnénk folytatni, kényelmesebbé tenni az új eszközök és 

berendezések beszerzésével. Nagy örömünkre az elmúlt években már érkeztek olyan eszközök, 

amiket rendszeresen használtok, ilyen például a biliárdasztal, csocsó, valamint a konyhai eszközök, 

kiemelten a fagyasztók, amik ettől a tanévtől már minden szinten rendelkezésetekre állnak. 

Igyekszünk bővíteni a szórakozási és kikapcsolódási lehetőségeket, de bármilyen új ötletre nyitottak 

vagyunk a keret felhasználását tekintve.  

Továbbá kiemelten fontosnak tartjuk, hogy a Fejlesztési és kompenzációs keret felhasználásának 

folyamata mindenki számára egy átlátható és követhető folyamat legyen, így törekedni fogunk 

ennek kialakítására és kommunikációjára is.  
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Kollégiumi élet 

Az előző években több új rendezvénnyel bővítettük a kollégiumi élet lehetőségeit. Megrendezésre 

került például a tematikus, több napos Gólyanapok, ami egy jó lehetőség minden új hallgató 

számára. Itt nemcsak ismerkedésre, de információszerzésre is adtunk lehetőséget. A nem új 

hallgatók számára továbbá is megszerveztük a hagyományos kollégiumi napokat, ami két éve már 

az Erdős Napok nevét viseli, viszont a tavalyi évben, a „tétény” történetében először közösen 

szerveztük az NFK-val, az együttműködést idén is tervezzük folytatni. Rendszeresen szeretnénk 

továbbra is bulikat tartani, amiket az adott időszak tematikájához igazítanánk. Mint már 

észrevehettétek, a beköltözés óta egy olyan új dologgal próbálkozunk, a heti szintű rendszeres 

rendezvényekkel. A jelenlegi félév ebből a szempontból egy próba is, hogy hogyan is viszonyultok 

ezekhez, mennyire építi a közösséget a sokszínű, de gyakori rendezvény-sorozat. Természetesen 

ezek a rendezvények a diákbizottság anyagi hátterétől függenek, ezért igyekszünk minél több 

támogatót szerezni ezekre az eseményekre. 

Felvételi 

Természetesen nem szeretnénk megfeledkezni a kollégium jövőbeni lakóiról, így a diákbizottság 

kiemelt fontossággal kezeli majd a kollégiumi felvételi eljárást. Tapasztalataink szerint a magas 

prioritás elengedhetetlen a felvételi folyamat zavartalan lebonyolításához. Ezért a felvételi 

időszakban a jelentkezett hallgatókat igyekszünk tudásunk szerint maximálisan segíteni, a különféle 

kommunikációs csatornákon folyamatosan tájékoztatni. 

A jelenlegi szabályzat sok helyen megengedő és nem fedi le a szociális háttér valós áttekintését, így 

sokszor olyan hallgatók esnek el a kollégiumi férőhelytől, akik valóban rászorulnának. Ezen 

módosításokat egyik kiemelt feladatomnak látom elnöki ciklusom alatt. Szeptembertől elnöki 

megbízottként dolgozom a felvételi szabályzaton pár jelenlegi és volt KolHÖK tisztségviselővel 

együtt, akiknek itt kiemelten köszönöm az együttműködést. A célunk, hogy egy szociális helyzetet 

hangsúlyosabban, méltányosabban figyelembe vevő szabályzattal tudjunk már indulni a következő 

felvételi időszakra.  

 

Utánpótlásképzés 



Kocsis Márk János – Bondár Emese 

Elnöki program  

 

 

7 
 

Kiemelt fontosságúnak tartjuk az érdekképviseleti utánpótlást. A KolHÖK utánpótlásképzése 

pedig remek alapot kínál az érdekképviselet iránt érdeklődő hallgatóknak. Reméljük, hogy sikerül 

elindítani idén is a képzést. A diákbizottsággal maximálisan segíteni fogjuk a KolHÖK munkáját 

ezen a téren is, és az UPK Bizottsággal szorosan együttműködve minden érdeklődő 

hallgatótársunkat legjobb tudásunk szerint igyekszünk bevezetni a hallgatói közéletben végezhető 

munkák világába. 

 

Bízom benne, hogy pályázatunkat hallgatótársaink támogatni tudják és bizalmat szavaznak a 

választások során. Végszóként szeretnék köszönetet mondani volt EPK(NUK) elnököknek, és 

KolHÖK érdekképviselőknek, akik sokat segítettek szakmailag és megerősítettek érdekképviselői 

utamon, név szerint Sallay Kíra, Hombolygó Péter, Takács Eszter, Petró Marcell és Kis Zsanett. 

 

Tisztelettel, 

Kocsis Márk 

Elnökjelölt 

 

Bondár Emese 

Alelnökjelölt 

 


